
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d.14. marts 2024 

Deltagere: Bjarne Gaarder, Ronni Jensen, Carsten Petersen, Per Christensen og Gry Martinsen 

Fraværende: Lena Havsteen 

 

1. Godkendelse af referat 

Referatet er gennemgået og godkendt  

2. Nyt fra formanden (jubilæum) 

Bjarne har været til repræsentantsmøde ved DBU Lolland-Falster.  

Der skal findes en officiel dato for 125-års jubilæet og i samme ombæring skal der laves en brainstorming 

omkring hvad der skal ske i den pågældende weekend. Når datoen er fastlagt, skal DBU Lolland-Falster 

kontaktes, så der ikke lægges turneringskampe den weekend. Beslutningen for valg af dato samt 

brainstorming bliver planlagt efter bestyrelsesmødet i starten af efteråret 2024. 

 

3.  Økonomi 

Den generelle økonomi er gennemgået og godkendt.  

Lokaltilskuddet på 50.000kr bortfalder.  

Der skal vurderes, hvor pengene fra koncerterne i parken skal lande. 

 

3a) Kantinen 

NAB’s venner er blevet oprettet tirsdag d. 12. marts og har til formål at skabe aktiviteter i klubben, herunder 

kantinen. Bestyrelsen har godkendt at NAB’s venner får et tilskud på 15.000kr som vil ligge fast i foreningen.  

Ronni Jensen er blevet som formand for NAB’s venner.  

Der er søgt diverse tilskud til NAB’s venner og nogle tilskud er allerede godkendt. Når alle tilskuddene er 

godkendt, forventes det at NAB’s venner får kantinen op og køre inde for de næste 3 uger.  

Ift. udlån/udlejning af klubbens lokaler, støtter bestyrelsen ikke op.  

NAB’s venner er dog ligeledes klar til at overgive kantine-arbejdet, hvis der skulle komme nogle udefra som 

vil tage opgaven på sig, men det skal dog drøftes først i bestyrelsen.  

 

4. Nyt fra Tennisafd. 

Ikke noget nyt fra tennis.  

 



5. Nyt fra Seniorafd 

Træningsopstarten har været sløv både på herre og damesiden. Der har været relativt få til træning og det 

ses selvfølgelig at der bliver afviklet så mange træninger som muligt, med så mange spillere som muligt.  

Der er blevet meldt ud på Facebook og ligeledes de interne Facebook-grupper, at Hardi Cup 2024 ikke bliver 

afholdt.  

Der er kommet en stor opfordring til at melde sig til koncerterne i parken til sommer.  

Mathias Hansen har sagt ja til styre kampafvikling for serie 2. 

 

6. Nyt fra Ungdomsafd. 

Der afvikles et stort stævne d.1. juni i NAB med cirka 500-600 deltagere.  

Ungdommen ser gerne at mails omkring dommeruddannelser kommer ud til medlemmerne. 

Jesper Krøll har vist interesse for at være BUT (Børne-udviklings-træner) og det har ungdom takket ja til  

Der er blevet drøftet udfordringer i omklædningsrummet efter træning i bestyrelsen. 

Ronni har annonceret at han ikke genopstiller til ungdomsudvalgsformand pga. NAB’s venner. 

   

7. Nyt fra Bane/Sponsor/Vedligeholdsafd. 

Banerne har det hårdt, fordi det er tidligt opstart, der er kridtet op på de bagerste baner til kamp og stadion 

bliver klar lige før sæsonstart. 

Der er sponsormøde d. 4. april for at finde nye/flere sponsorer.  

NAB’s venner vil gerne se på vedligeholdelse af kantinen og er i dialog med flere, som kan være med til at 

løfte opgaven. Det kræver nyt inventar, som tænkes at maks. kommer til at koste 35.000kr som går til 

optimering af køkkenet.  

 

8. Evt. 

Forslag om arrangementer når vejret tillader det med seniorkampe i foråret og i efteråret   

9. Næste møde 

Mandag d. 27. Maj 18:30 klubhuset  

 

 

 



Underskrifter på godkendelse af referat:  

 

 

________________   _________________ 

 

________________   _________________ 

 

________________   _________________ 

 


